
Hej, fiberutbyggnaden fortsätter framåt och vi har fått ett 
nytt godkännande från Trafikverket på den sträcka som vi 
behövde planera om. Anledningen är att stora stenblock 
hindrade borrning under flertalet partier och det gjorde 
att vi behövde ändra tidigare plan och hitta ny väg 
framåt. Det är sådant som kan hända i större 
utbyggnadsprojekt. I det här området handlar det om 67 
000 grävmeter, och då är inte tomtgrävningar inräknade.  

Skånska dagbladet har under helgen uppmärksammat 
fiberutbyggnaden i en artikel som fått den missvisande 
rubriken "Nedgrävning av fiber i Hallaröd har avbrutits – 
endast 26 av 157 har fått fiber". Om man bara läser 
rubriken kan man lätt tro att fiberutbyggnaden inte blir av 
och bara 26 hushåll fick fiber. Det stämmer inte, projektet 
är pågående och vi ser fram emot att ansluta de hushåll 
som återstår.  

Däremot tar utbyggnaden något längre tid än tidigare 
beräknat. PTS har som krav att senast 1 december 2024 
måste vi ha anslutit och driftsatt de hushåll som beställt i 
det här området. Vårt mål är att det ska ske tidigare än 
så.  

Vi driftsätter löpande så snart det är möjligt.  

Vänliga hälsningar 
Maja V 

Open Infra | kundtjanst@openinfra.com | 010-492 71 00 

Vill du veta mer eller har du en fråga? 
Läs mer om de olika stegen som ingår i en 
fiberleveras openinfra.com/leverans 
Vill du veta mer eller söker kontakt med oss ska du gå in 
på openinfra.com/kundtjanst 
Följ oss för senaste nytt om fiberutbyggnaden, lämna din 
e-post här openinfra.com/nyheter 
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